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Interpelacja 

ws. eko-automatów wypłacających pieniądze za zużyte butelki 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Między innymi w Niemczech oraz Czechach w głównych punktach miasta, przy 

parkach, placach centralnych czy nieopodal galerii handlowych od pewnego czasu 

funkcjonują eko-automaty, które wypłacają pieniądze za zużyte butelki. Jest to bardzo 

skuteczny sposób na naukę ekologii i recyklingu, ale także metoda na zwiększenie 

bezpieczeństwa w mieście, gdyż z jej pośrednictwem znacznie ogranicza się ilość rozbitych 

butelek czy kawałków szkła na powierzchniach spacerowych. Dodatkowo każdy wrzucający 

butelki zwrotne do eko-automatu ma zysk w postaci zwrotu określonej kwoty pieniędzy.  

Myślę, że takie automaty mogłyby być bardzo popularne w Poznaniu, między innymi 

w okolicy rzeki Warty (w strefie umożliwiającej picie alkoholu) czy niedaleko Starego 

Rynku, na przykład na ulicach z największą ilością klubów dyskotekowych. 

W związku z powyższym proszę o informacje, czy istnieje w niedalekiej przyszłości 

możliwość nabycia takich automatów przez miasto oraz ich zlokalizowanie na terenie miasta 

Poznania. Jeżeli tak, uprzejmie proszę o podanie przybliżonego kosztu takiej inwestycji. 

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


